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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni: dle presenční listiny 

Předsednictvo – 2, 2 omluveni 

Výbor – 3, 4 omluveni (výbor není usnášení schopný) 

Hosté – Trnovský 

Informace o stavu dotací 
Instruktážní den – 2000,- 

Práce s mládeží – 15000,-  - vyčerpáno 

Údržba stěny – 10000,- 

Závody – 7000,-   - vyčerpáno 

Materiál pro mládež – 3000,-  - vyčerpáno 

Sokol – 8800,-  

Termíny akcí 

Brigáda 

Dohodnut termín 21. 10... Využije se materiál z loňska. Budovat se budou protierozní zábrany v Dolním 

labyrintu (Sokol, Barrandov, SSP, SNM, …) 

Instruktážní den 

S termínem zatím nepracujeme. Potřeba nejdříve upřesnit rozsah a témata ukázek. Projednáme na další 

schůzi. 

Poslední slanění 

Zatím pracujeme s termínem 18.11. s variantou na 11.11… Zjišťujeme možnosti konání ve Žďáře (předseda 

dodává, že by tam šlo skákat z pódia) 

Novoroční open 
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Členové výboru se shodli na uspořádání závodů. S ohledem na volby prezidenta je termín stanoven na 

20.1.2017. Nutno během září kontaktovat Alberta, který nám pomůže oslovit sponzory. 

Závod o Krále Ostaše 

Další pokus 23.9.2017. Pouze sobotní akce, tj. 10 hodinový formát. Klub zajistil ceny, tak dorazte. 

Členská základna 
Hospodář klubu informoval o stavu placení členských příspěvků. Zaplatilo 43 členů a 22 členů mládeže. 

Pozdě zaplatilo 13 lidí a jeden dokonce až v půlce května. Komplikujete tím práci hospodáři. 

Ostatní 
Objednáno 5 piv a 1 kafe turecké 

Bonatimu ukradli kolo. 

Předseda informoval výbor o proběhlém Pouťovém stavění, které proběhlo zase na jedničku. Vivat Dujan 

Proběhla diskuze na téma kampus na stěně a vybudování spáry na stěně. Je třeba uspokojit sokolky 

(Sanka) 

Za dva roky bude velká oslava Ádových 60 

Trnda pije třetí a hrozí, že přebere 

Bonati počítá diferenciální převod na vytahovák kruhů. 

Popis výroby chleba (Bonati/Áda) 

     

 

V Polici nad Metují dne 1.9.2017       zapsal: Pavel Lokvenc 
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